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丁he Cha:rrnan′

<arnla Sarnten!ing氏 鬥onaStery,

S、A/0Vart、 bu′ ｜(ath rγ
、
andu′ Nepa｜

Dear GV白 !po Rinpoche,

VVe are Very so「 ry about the pasSing avvay of Larna(:jyaisten.!tis a g「 eat!oss to

both Karrlla Sarnteniing、 9́.onastery and Nunnery! Lanna Gva!Sten was also the

n．loSt in．┐portar9t guidance and cornrnunication n．
、
edia bet、,veen.our「 oundation

and i(arrl9a Sa「 rlten!img!、 unnery.

!n our Foundation′  the one Director、vho、/vas reSponsib｜ e to raise nnoney for

i(a rrlna Sa rγ

、
ten!ir、 g Nunnery and corinrnunicate with Lar● na Gya｜ sten is Mrs.VVong

Cha:9 1、4ei Ki. :ler buSiness was in (二 hina vvhere she had been stuck in for 18

rnonths during the Covid 19 pamde「 ╮!c.She vvas therefore unab｜ e to return to

Hong l〈 ong to carry out herjob in Nunnery rund raising,but、 Ⅳas onty ab!e to
rr、 aintaine this task in China during th!s period.M rs.VVong worked verv hard

and was very devoted to her vvorks in our Foundation. HO、 /Vever, due t0

retirerr,ent age,and she has to take care lof her eider｜ y husband.she resigned

from └ama Gvalsten (Nunnery｝  and our 「
oUndation since 

「
ebruarv 2021.

下herefore, our 
「
oundat!on has official｜ y stopped raising r9noney fo「  Nunnery

since 
「
ebruary 2021. 一

「
he donat9ons and tlne balance for Nunnery we have

already given to y()ur rn()nastery 3 tirnes th｜ s vear.

We、vou!d!9ke to.reconfirrn the fo!｜ owings with yoLir rvnonaStery:

our「 oundation offered a piece of｜ and ofarea about 80000 sq.ft,!n Katrnamdu

to yourrt╮ 1Dnastery in 2006,ie.,15 yea「 s ago′ to bui｜ d Nunnerv.This｜ and had been

!eft vacant because of past water!Drc!b｜ e rln (一 rhe!o.resent Nur、 nery is｜ ocated at

another piece of｜ and which Was a｜ so offered by our「 oundation｝ .!n March
2021, La n:na Gya｜ sten inforn．9ed that Rinpoche agreed tc,Sel｜ this piece of!and′

and the money obtained wil!beusedforcompletionoftheNunneryproject/and

the rernaining an．﹁ount wil｜ b兮 putin bank for fLiture food of Nunnerv′ governed

bV 3 persons.The above isin accordance with our request.ACCOrding t。 La nna
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(Eiyalsten, the sa｜
e price ofiand at pea｜〈vvas about 10 rni｜ !ion:1orlg Kong!Do:｜ a rs.

Ho、A/ever〞 due to the increasing severity or Covid 19 in india and Nepa!′
the sa｜ e

ofiand becarγ le d;fficu!t′ and the price ofland:nay a｜ so drop.

For forlma｜ ity and to protect the interests of a!i our「 oundat．ion sponsors′ oL:r
Fouindation s｜ ncere｜ y requests that even after Lanna Gyalsten passing
a,way, your rllonastery． w!i!make every e仟ort:
1,to se｜ lthe piece of｜ and at reasonable good price,

2′ to continue and corγ
、
p｜ ete the Nunnery project.

3,the n′】oney obta!ned frorn the sale of｜ and,Ⅵ/｜ !!be
governed strict｜y to use for cornpletion of Nunnery project and for future food

and expenses o． f Nunnery,0r even f0． rr、乃0naStery if it is necessary.
4,、/Ve strongly object any rγ╮isuse or personal use of the rnoney obtained frorn
the sa｜ e ofiand asitis I)harr1． la!

5′ ()ur「 oundation has a｜ so offered another 2 pieces of｜ and at the backyard of
I\!unnery′ ↘vh!ch are intended for Nunnery retreat centers in future.We vvou!d

i!ke to request Monastery to govern these 2 pieces of!and notto be so!d for

pe「sona｜ benefits or usage.

●n future,if any occasionaliy donation for Nunnery vσ
e receive,、Ar e、 /vil!give to

y()u atthe end of()ur financia!year.

VVe wouid iike to thank you for giving opportunity to serVice your r丫
9onaStery in

the past.VVe appreciate that、 ve have been n．laintainin8． g。 od re｜ ationship and
cooperation . We hope both parties wiii continue to furnish info「

n．nation in
futu re!

Best、A/isAes!

YOurs Sincere｜ y,

｜
庄

｜
戶9」

Lo Tung Kuen

Cha.rrn a n

蟛 ㄣ
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尼泊爾加德滿都
噶瑪禪攝寺
主席蠤波寧波車敬

尊貴的轟波掌波車 :

對於高晨喇嘛的圍寂 我們基金會深感悲痛! 高晨喇嘛的離別是噶瑪禪楊
寺及噶瑪禪揚女尼寺的極大損失,高展喇嘛也是我們基金會籌募女尼寺的
最犬指導及溝通橋樑 !

我捫基金會一向由董事叢太｛貴緣美鎮｝負責籌募禪揚女尼寺建設及生活費
的工作及與貴寺總管高麤足聚｜嘛聯絡,惟她個人生意在麼內了新冠疫情期趙
曾滯留蹴內一年半之久 r期間只能保持在爾內籌募 ,無法回港主理禪揚女
尼寺香港的籌募工作。蓋太一直很藎心盡力為本鑫的工作,惟基於已屆還
休年齡及要照顧年長的文夫! 已於2021年之月向高羼喇嘛｛女尼寺1及本會申
請蘺職,故本會於本年2月起已停止女足寺的籌款,而贊助款及餘額本畬
今年已分3次交費寺

。

現本基金會與貴寺再確實如
°
: ′

本會於15年前9006年供養給貴寺一輻
。
萬平方呎的苗地以建女尼寺,但軍

期因食水間題⋯直擱置,(現時女尼寺是建於男一塊由本醫供養的地)。 本
年3最 ,高展璣嘛邁知本會,經釅會後,嘉波寧波車同意鶱掛這地,所得
藑魋款將會用作完成女避寺建設,餘款放入銀行帳戶經3人監管,用於日
後女尼毒的生活費,這是銥照本會的要求。據高展喇嘛稱,最高告地儷時
達港幣一千萬元。但可惜印度及尼9由爾疫情嚴重惡｛匕怪聲堆變得因難,及
魋價也隨毊下跌。

為正規程序及保障所有佛慈功德主的利益 本會再誠意懇請希望貴寺能盡
力 :

1,將上述古地以適當高債售出。
2了 繼續建設及完成女尼寺
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3,囊地收入嚴格監管,用於完成女尼寺建設及日後女尼的生活董,如情
況需要,也可用於喇嘛們的生活費。4,依佛法而言,本會強烈反對壺地款濫用或用作私人用途

。5,本會亦曾供養2塊地於女尼寺後方用作日後建設女尼開關用途,本會希
望貴寺能嚴格監管這兩塊地,不會用作私售得益或其他私人用途。

若日後仍間中收到女尼寺贊助 本會將集中於年度結算前交貴寺。
非常感恩貴寺過去給于本會為黃寺服務的機會 !雙方一直合作愉快,敬請
日後繼續雙方提供資訊。

祝貴寺一切順利

香港佛慈慈善基金有眼公親

盧棟權主席上

二
。
二一年十二月三十日


